

Australian Vanadium 寻求联邦政府资助国内增值战略

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) 根据澳大利亚政府的《资源技术和关键矿产加工国家制造业优先发展路线图》，已经提交了一份配套资金补助申请。

该路线图列出了政府支持澳大利亚制造业的计划，其中有六个重点领域，钒等关键矿物的下游加工是通过这项拨款鼓励的机会之一。

增值计划

AVL 董事总经理 Vincent Algar 说：“AVL 已经向联邦政府提交了一份强有力的申请。

“我们经验丰富的技术团队在‘四大’之一的会计师事务所的干练协助下，帮助我们赶上了紧迫的最后期限。

“如果 AVL 在澳大利亚的申请成功获批，该公司现有的钒增值计划，包括钒电解液生产和电池制造，将受益于政府的援助。

“随着 Australian Vanadium 项目的投产，增值计划以及将创造的相关就业机会构成了公司战略的一部分。”

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium seeks Federal Government grant for domestic value-adding strategy

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) has submitted an application for a matched funding grant under the Australian Government's Resources Technology and Critical Minerals Processing National Manufacturing Priority roadmap.

The roadmap sets out plans for the government support of manufacturing in Australia, with six key areas of focus and downstream processing of critical minerals such as vanadium is one of the opportunities being encouraged through this grant funding.

Plans for value addition

AVL managing director Vincent Algar said "AVL has submitted a robust application to the Federal Government.

"Our experienced technical team, ably assisted by one of the 'big four' accounting companies, helped meet the tight deadline.

"The company's existing plans to add value to its vanadium in Australia, including vanadium electrolyte production and battery manufacture, will benefit from government assistance if AVL is successful in its application.

"Plans for value addition, with the associated jobs that will be created, form part of the company's strategy as it brings the Australian Vanadium Project into production."

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China